

第六週 學校聯絡事項

- 一、寫字比賽將於 10/7 (全天) 於 706 和 105 教室舉行，各組報到時間將於 10/2 以 email 通知參賽的學生/家長，請參賽的同學準時報到。比賽時間以 30 分鐘為限。報到時間遲到超過五分鐘則算棄權。所有參賽學生一律使用學校提供之書寫文具(紙張、鉛筆以及橡皮擦)。任何問題請電郵：陳珮翠/馮咏梅/Jodie Lo nccswriting@gmail.com
- 二、10/14 學生放假一天，老師們則於文教中心舉行校務會議。
- 三、10/15，星期日，學分班上課(BMMS 8:30am-12:30pm); 學分四班 1-5pm 在文教中心上課，詳情請洽各班老師。
- 四、10/21 將舉行本學期期中考，請提醒學生們及早準備。
- 五、本學年度校內各項比賽(寫字、演講/即席演講、卡拉 OK、朗誦/朗讀)將由家長組成籌備會。有興趣幫忙的家長請直接與各籌備會之召集人聯繫。
寫字比賽：陳珮翠/馮咏梅/Jodie Lo nccs.writing@gmail.com
演講比賽及即席演講比賽：杜婷婷/熊恆賓 nccs.Speech@gmail.com
詩詞朗誦/朗讀比賽：龐穎波/李文琳 /歐丹玲/Jacqueline <mailto:nccs.poetry@gmail.com>
卡拉 OK 歌唱比賽：Katherine Staebler/Emily Lee/黃才倫 nccs.Singing@gmail.com
- 六、請學生務必等老師到達後再進入教室，勿逕自進入逗留。**請勿使用教室內 Black Mountain Middle School 的物品**。請勿在教室吃喝食物及飲料，班上的點心請不要帶 Chips 及 Popcorns。請家長留在教室時，將您的手機關機或設置靜音，以免影響上課。
- 七、**全美總會線上講座 - 如何申請進入理想的大學** 線上講座方式：透過網路 Webex 進行。請學校或個人在 2017 年 10 月 6 日前，用以下連結報名登記。名額有限，請及早報名。
https://goo.gl/forms/wikjPYA1X_k1TPNZJ2
- 八、學校接受各界捐款，捐款項目可分指定用途(如：獎助學金、學校設備、教師培訓等)和一般用途(如：租用校舍、學校行政，學校一般支出等)
- 九、本校正在招聘新老師及行政人員，請有興趣的家長，或介紹你的朋友，請電郵至 info@northcountychineseschool.org 或洽辦公室 (#703)。
- 十、十月份雙月刊 "學生園地" 開始徵稿 (10/15 截止)，歡迎學生們踴躍投稿，稿件請以電子檔 email 至 info@NorthCountyChineseSchool.org。

Weekly Bulletin:

9/30/2017

1. The Writing Contest will be held on 10/7, (this is a WHOLE day event) in Room 706 and 105. The check-in time for each group will be emailed to contestants/parents on 10/2. We ask that the contestants check in on time. Contest time is limited to 30 minutes. Students will be disqualified if arriving 5 minutes or later after the check-in time. School will provide pencil, eraser and writing paper. Please email your questions to nccs.writing@gmail.com.
2. 10/14, **NO school** for students, Professional Growth Day. The teachers will have a meeting at SDCCA Learning Center.
3. 10/15, Sunday, Credit Class in session 8:30am-12:30pm at BMMS, and Credit Class 4PM in session 1pm-5pm at SDCCA Learning Center. Please contact your teacher for details.
4. Midterm exam will take place on 10/21. Please remind your students to prepare for the test.

5. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests will be conducted by “Contest Committee”. Below is the Committee chair contact info, feel free to contact them to help with the contests.
Writing Contest – nccs.writing@gmail.com
Poetry Recital/Article Reading Contest – nccs.poetry@gmail.com
Speech/Story Telling Contests – nccs.Speech@gmail.com
Karaoke Singing Contest – nccs.Singing@gmail.com
6. Please DO NOT enter the classroom until your teacher arrives. *Do not touch anything in the classroom that belongs to BMMS.* Please do not eat or drink in the classroom. Do not bring chips or popcorn for snacks. Parents, please set your cell phone on silent mode when you are in the classroom.
7. Online seminar: How to apply to College. Online Registration before 10/6
<https://goo.gl/forms/wikjPYA1Xk1TPNZJ2>
8. School accepts all types of donations. Donations can be designated for restricted uses (e.g., scholarships, school equipment, teacher training, etc.) or for general purposes (e.g., facilities rental, administration, and general school expenses, etc.).
9. Chinese School is currently looking for **teachers and staff!** If you or your friends are interested, please email school at info@northcountychineseschool.org or stop by the office (Room #703).
10. **Attention Students!!** The SDCCA-NCCS October Newsletter needs your article(s), please email your article to <<info@NorthCountyChineseSchool.org>> by 10/15/2017.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____